

Statement of No Intentionally Added Per- and Polyfluoroalkyl Substances (PFAS)

无有意添加全氟和多氟烷基物质 (PFAS) 的声明

European Bioplastic is restricting the use of per- and polyfluoroalkyl substances (PFAS) in products and materials certified with the Seedling logo. Besides adhering to the requirements of EN 13432 and not surpassing the amount of 100ppm fluorine, European Bioplastics requires all certification holders and applicants to provide this self-declaration that no PFAS have been intentionally added to the product or during the production process.

欧洲生物塑料协会限制在具有 Seedling Logo (“幼苗”标志) 认证的产品和材料中使用全氟和多氟烷基物质 (PFAS)。除了符合 EN 13432 的要求并且不超过 100ppm 的氟含量外，欧洲生物塑料协会还要求所有证书持有人和申请人提供这份自我声明，即没有在产品或在生产过程中有意添加 PFAS。

Please, forward the completed form to your respective certification body.

请将完成的表格转发给您各自的认证机构。

Applicant company name 公司名称:	Anhui Jumei Biological Technology Co.,Ltd
Applicant contact person name 联系人:	QIAN QIN
Applicant contact person title 联系人职称:	International Sales
Applicant contact person email 联系人邮箱:	sales005@ah-jumei.com
Applicant contact person phone 联系人电话:	+86 18755333735
Seedling registration number “幼苗”标志登记号: (for new applications, please indicate in the respective space) (对于新申请, 请在相应的空白处注明)	TA8022004341
Manufacturer company name 制造商公司名称:	Anhui Jumei Biological Technology Co.,Ltd
Manufacturer contact person 制造商联系人:	QIAN QIN
Manufacturer contact person email 制造商联系人邮箱:	Sales005@ah-jumei.com
Manufacturer contact person phone 制造商联系人电话:	+86 18755333735

Check box to confirm all of the below:

- The product formulation does NOT contain intentionally added PFAS/fluorinated chemicals.
- NO PFAS/fluorinated chemicals are used in or on equipment that is coming into contact with these products (e.g., used in mold release agents).
- The entire manufacturing line for these products is dedicated to “no PFAS/fluorinated chemicals” OR, if not dedicated, it is standard operating procedure to replace the process water and clean out tanks, etc. and written documentation of this process can be provided upon request.

确认以下所有内容 (确认无误请勾选上面复选框) :

- 产品配方不含有意添加的 PFAS/氟化化学品。
- 在与这些产品接触的设备中或设备上没有使用 PFAS/氟化化学品 (例如, 用于脱模剂)。
- 这些产品的整条生产线都致力于“无 PFAS/氟化化学品”, 或者, 如果没有专用生产线, 则更换工艺用水和清洗水箱等是标准操作程序, 并可要求提供此过程的书面文件。

NOTE: Violation of this policy will result in certificates being discontinued.

注意: 违反此政策将导致证书被终止。

By signing below, I acknowledge that all information is correct and complete to the best of my knowledge.

本人如下签署, 确认本人所提供的信息是正确和完整的。

Date: 22.04.22.022

Manufacturer Contact's Printed Name: 签名 (打印) QIAN QIN

Manufacturer Contact's Signature/Stamp: 手写签名/盖章

